
Møtested Personalrommet Bjølsen skole
Møtedato 27.mars kl. 18.30-20.00

Deltakere

 

Therese Cornelissen 1a

Alexandra Hafli 5c

Ketil Klepsvik 10a

Toril s Ødegårdstuen

Hedda Backe Kristiansen 2a

Elen Iversen 2b

Nicola Karcker 7b

Vemund Olsen 9c

Anneli Melblom 6a

Janne Strand 4a

Einar Harnisch 4b

Gerben Dekker 1c

Øystein Elgarby 3a

Guy Kværnberg 8d

Hanne Krognes 5b

Ida Michaelsen 9b

Kari Vikan 3b

Frode Thoen 9a

Mari Skurdal 9a

Petter Reed 3c

Dag Høstland 6b



Møteleder Cathrine Kleivdal

Referent Ida Michaelsen og Hedda Kristiansen

Kopi til
FAU-representanter, AKS, skoleledelsen
Referatet legges ut på FAUs område på skolens hjemmesider.
FAU-representantene har ansvar for å informere øvrige foresatte i klassene om
FAUs arbeid.

Sak nr Innhold Oppfølging
 /ansvarlig

Frist

1  Rektor
Thomas
Wollan
orienterer. 

Hektisk periode; intervjuer av nye lærere, baseleder til
AKS, nye runder, Andreas sitter til sommeren.
medarbeidersamtaler pågår.

Bygget - konkrete planer, verneombud og tillitsvalgt.
Gikk gjennom alle behov. Oslobygg og
utdanningsetaten forbereder flytting.

Male opp aktiviteter på asfalten, blir gjort i neste uke.
Alt er i rute.

Hjertesone-skole. Har fått 50 000 i støtte fra
Bymiljøetaten.

AKS - rektor kontaktet alle FAU-rep fra 1-4. for å lufte
ut hvilke problemer som gjelder. Flere saker som alt er
håndtert. Innholdet i alle skriftlige klager er tatt tak i.
AKS-ledelsen møtes hver mandag for å jobbe med
dette.

Ungdomsskolelærere - må forsikre oss om at ansatte på
barneskolen ser muligheter. Å starte en ny barneskole
betyr å kaste alle kortene, omorganisere skolen,
tidsbruk, starttid på skoledagen, friminutt, hva kan vi
gjøre for positiv endringsverdi?

Prøve å bli Oslos beste barneskole. Trivsel i fokus. Ikke
resultater. Litt småhøye ambisjoner.

Økt tilstedeværelse i skolegården. Rektor har tatt opp
dette i klubbmøte.

Internasjonal dag - positiv, viktig. Mulig å få tilbake
slik den var før pandemien?



Innspill og ideer til ny barneskole - rektor inviterer til
dette!

2

 SMU
Hjertesone-skole: Rutiner er fulgt og blir fulgt opp på
de neste møtene.
50 tusen til trafikksikkerhet. Skolen forbereder for
mulige tiltak som refleksdag og sykkeldag. Kanskje
innføre sykkelknapp? Viktig å sikre lik holdning til
sykling til skolen.

Er det en tanke å opprette skolepatrulje?
Ønske om opplæring småtrinnet - hver høst - felles
forståelse blant alle elever.

Driftsstyre-
møte

Fra ledelsen, de fleste lærerne følger over til
Voldsløkka.
Sosiallærer - problemer på 1. trinn.
Elevene melder at skoleballet var veldig vellykket.

Deling av
møtet

Barneskolerinnene-
Antionetta Calenius-Lilelid fra AKS kom for å legge
fram resultatene fra foreldreundersøkelsen om AKS
som ble gjennomført før jul. Der var en generell
nedgang på skåringene som som lederene på AKS
synes er leit. Det har vært mest nedgang i tifredshet
med akrivitetstilbudene på AKS.
Men på en positiv tilbakemelding er det at det skåres
bra på ovdergangen fra bhg til skole/AKS.
Netta og ledelsen på AKS er også glade for at andelen
fjerdeklassinger som går på AKS har økt da dette er i
tråd med skolens ønske.

-En tilbakemelding fra foreldre i FAU om at det er
ønskelig at undersøkelser sendes til begge foreldrene ,
og at det muligens vil øke andel svarprosent.
-AKS ønsker god kommunikasjon med foreldrene og
håper på konkrete tilbakemeldinger og gjerne at ting
taes opp mens det er ferskt. Foreldre kan ta opp saker
skriftlig også med AKS.
-Grunnbemanningen på AKS blir lavere av at mye
ressurser må brukes på de elevene som trenger 1:1
oppfølging.
-Det er et ønske at det blir mere og bedre
aktivitetstilbud på AKS framover. Det ble diskutert
forskjellige forslag og problemstillinger, Sagene IF
bruker opp kapasiteten sin på tilbudet til 5.-7.trinn
(Etter skoletid prosjektet) og nullkost kravet gjør at



kurs og liknende ikke er anledning til å gjennomføre i
skolens regi.

Ungdomsskoletrinnet – Besøk av Michael Cruz,
SaLTo koordinator/ teamleder forebyggende
ungdomsteam
Bydel Sagene. Foredrag om rus og ungdomskriminalitet
i bydelen. Se eget vedlegg.

Neste møte mandag 24.04


